
HIP Vipava s prenovljenim nadzornim svetom

Hranilnica dobila
nove nadzornike
Hranilnica in posojilnica Vipava ima tri nove nadzornike. To so
Uroš Glavan, Aleš Krečič in Dario Peric. Od prejšnje nadzorniške
ekipe ostaja le Miloš Lavrenčič.

VIPAVA � Kmetijska zadruga Vipava, ki
je večinska lastnica vipavske hranilnice,
je na včerajšnji skupščini predlagala od-
poklic svojih dveh nadzornikov - Branka
Košute in Neže Sojar. Poleg tega je od-
stopil tudi dosedanji nadzornik Sergio
Stancich, tako da so delničarji na koncu
odločali o treh novih članih v sicer šti-
ričlanskem nadzornem svetu. KZ Vipava
je za nova nadzornika predlagala Uroša
Glavana in Aleša Krečiča, Zadružna
kraška banka pa Daria Perica. Za od-
poklic nadzornikov je potrebna 75-od-
stotna podpora. Ker je predlog KZ Vipava
podprla tudi Zadružna kraška banka, je
dobil zadostno podporo. Zavezništvo
obeh družb ni presenetljivo; navsezadnje
se Zadružna kraška banka se zanima za
nakup večinskega deleža, ki ima KZ Vi-
pava v vipavski hranilnici in zanj išče
kupca.

Temeljita prenova ekipe nadzornikov
sredi mandata je med nekaterimi del-
ničarji vzbudila presenečenje in ugiba-

nja, kaj je v ozadju. Nekateri mali del-
ničarji so tako napovedali izpodbojno
tožbo, saj menijo, da ni vsebinskih ra-
zlogov za menjavo nadzornikov.

Rezultati vipavske hranilnice kažejo,
da so tako nadzorniki in kot uprava delali
dobro. Med 21 bankami in hranilnicami
po absolutnem lanskem dobičku zaseda
zavidljivo deveto mesto, po donosu na
aktivo pred obdavčitvijo se je uvrstila na
tretje mesto, med vsemi bankami pa je
imela najmanj slabitev finančnih sred-
stev.

Delničarji včeraj niso podprli niti do-
kapitalizacije v višini milijon evrov, ki sta
jo uprava in nadzorni svet predlagala že
večkrat. Predsednik uprave Hranilnice in
posojilnice Vipava Dušan Grlica ocenju-
je, da to spričo dobre kondicije hra-
nilnice in njenega solidnega poslovanja
ne bo kdove kako vplivalo nanjo. Ritem
bodo upočasnili in počakali, kaj bo pri-
nesel razplet lastniških zgodb v hra-
nilnici. SR


